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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Mladen Bastijanić (Možemo) je na 2. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 22. srpnja 2025. godine postavio vijećničko pitanje: 
 
„Pitam gospodina gradonačelnika Labina kada će se riješiti problem sigurnosti prometovanja 

kod trgovine Plodine u Podlabinu. Naime, o tom sigurnosnom prometnom problemu govorio 

sam i upozoravao na Gradskom vijeću Labin u više navrata. Upozorena je i Policijska postaja 

Labin i to na Gradskom vijeću. Što čekamo, da se nešto desi…. Ne možemo se tako 

neodgovorno ponašati u našem Labinu. Od onog dana kada sam vidio prometne situacije kod 

Plodina osjećam neki strah a i odgovornost ako se nešto desi. Nije dovoljno da samo 

upozoravamo, moramo i konkretno djelovati. I zato gospodine gradonačelniče telefon u ruke, 

nazovite Policijsku postaju Labin i odmah na lice mjesta. Za prvu ruku, na tom mjestu neka se 

postave znakovi ograničenja brzine i horizontalne oznake pješačkog prijelaza. Za krajnje 

rješenje te prometnice neka se oglase prometni stručnjaci.“ 

Odgovor je na sjednici Vijeća dao gradonačelnik Donald Blašković: 
„Kao što sam rekao, na Savjetu za sigurnost prometa biti će i ta tema. Iako se radi o privatnoj 
parceli, privatnoj prometnici ali se radi o prometnici koju jako često koriste naši građani i 
posjetitelji trgovačkog centra Plodine. Vjerujem da rješenje koje bude donijelo Savjet za 
sigurnost prometa, kontaktirat ćemo vlasnika trgovačkog centra Plodine i ja vjerujem da ćemo 
naći dobro rješenje na obostrano zadovoljstvo.“  
 
Mladen Bastijanić (Možemo) dodatno navodi: 
„Nisam zadovoljan odgovorom ni na prvo ni na drugo pitanje. Što se tiče prvog, nije ono samo 
prometnica. Ne zanima me da li je na privatnom i gdje je. Prometnica je napravljena u novije 
vrijeme. To nije prometnica, to je praktički prijelaz od jedne ulice u drugu ulicu. Labinjani, 
možda mi znamo i ćemo usporit tamo, ali po prometnim pravilima, svaki stranac, svaki čovjek 
koji ne zna Labin, kada dođe na raskrižje, prijeđe kod Plodina, može praktički voziti šezdeset 
na sat. Ja govorim ovo i ne znam koliko puta ću još ponavljati. Hitno treba staviti barem 
ograničenje brzine i pješački prijelaz.“ 
 
 
 S poštovanjem, 
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